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Referat fra styremøte 3 2016/2017 
 
Sted: Skype  Dato: 22.08.2016.  Tid: 20:00 
 
Tilstede: Stine Bøe, Dagfrid Hokstad, Håkon Kristiansen, Jon Jerre, Nicolai Brechan, Gudrun 
Kjøsnes og Harald Amundsen. 
Meldt forfall: 
 
Saksliste: 
Sak 15 Godkjenning av innkallingen 
Sak 16 Referat fra forrige styremøte 
Sak 17 Helse- og avlskomiteen ønsker møte med oss i forbindelse med Østfoldtreffet/ 

Buskerudspesialen 
Sak 18 Bernern 
Sak 19 Hva gjør vi med Effektkomiteen videre? 
Sak 20 NKKs høring om nordiske utstillinger. 
Sak 21 Raseklubbenes felles allianse 
Sak 22 Forslag til komité for jubileumsåret 2018. 
Sak 23 Blir det Su i høst. 
Sak 24 Eventuelt.. 
 
Sak 15 
16/17 

Godkjenning av innkallingen 
Ble godkjent. 

 

Sak 16  
16/17 

Referat fra forrige styremøte 
Referatet fra 4.4.2016 ble godkjent. 
Stine lager et kort referat fra styremøtet etter årsmøtet. 
Referat fra 13.6.2016 ble godkjent med noen presiseringer. 

 
 
Stine 
Harald 

Sak 17 
16/17 

Helse- og avlskomiteen ønsker møte med oss i forbindelse med 
Østfoldtreffet/ Buskerudspesialen  
Stine, Dagfrid og Harald har et møte med HAK på lørdagen. 

 
 

Sak 18 
16/17 

Bernern 
Dagfrid, Stine og Harald skal ha Skype møte med Marie Reime 
Røthe 15 25 eler 29 august. 
Ønsker å hjelpe henne i gang. 

Stine 

Sak 19 
16/17 

Hva gjør vi med Effektkomiteen videre? 
Vi har hatt hal pris salg, vi fortsetter med avslag på 75 prosent. 
Annonsen endres på dette punktet. 
Komiteen har diverse utstyr, telt, pc, etc Utstillingskomiteen 
overtar dette. 

Stine  

Sak 20 
16/17 

NKKs høring om nordiske utstillinger  
Uttalelse er sendt.. 

Stine 

Sak 21 
16/17 

Raseklubbenes felles allianse  
Vi er skeptiske til ordningen ed å melde seg inn og betale pr 
medlem i NBSK. Det er en mulighet å være observatør. 
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Stine skal sende dokumenter om forbundet til Harald, som ser på 
juridiske sider. 
Spørsmål som forbundet ser på er: 
 
NKK ønsker å fjerne full cert ordningen 
Hovedstyret i NKK fikk fullmakt til å vurdere utmelding ut fra 
Kina saken. Denne fullmakten ønskes fjernet. 
Forslag å protestere nordiske vinnere 
 
Harald sammenfatter et notat om korrespondansen med NKK om 
forslaget til ny lov, som mangler del II om regionene. 
 

Stine og 
Harald 
 
 
 
 
 
 
 
Harald 

Sak 22 
16/17 

Forslag til komité for jubileumsåret 2018 
Hvilket program ønsker vi? 
 
Bruke Bernern som et historisk nummer? 
Gjøre noe ut av pinsetreffet 
Brukshundkomiteen ha brukshundfestial 
Avdelingene markere jubileet 
Komiteene ha en form for markering 
HAK ha et sunnhetsår 
Jubileumsutstilling i Leto – søke stort cert.  
 
Forslag til kandidater: 
Kirsti og Kjersti i Østfold avdelingen 
Spørre Tone Alstad 
Mona Aksdal 
Nina Bless om hun vet om noen 
Ellinor 
Hilde Berntsen 
 
Fra Styret: 
Jon 
Stine 

Stine 

Sak 23 
16/17 

Blir det SU i høst. 
Styret har ingen saker. 
Foreløpig ikke kommet inn saker. 
Ser hva som er kommet inn innen fristen 1.9. 
Hotell avbestilles innen 5.9. 

 
 
 
 
Harald 

Sak 24 
16/17 

Eventuelt. 
Forbedring av nettsiden. 
Jon har ikke fått noe fra Smart Media ennå. 

 

 
 
Harald Amundsen, 
Referent 
 


